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Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun 

 
 

ZÁPIS č. 5/2024 

z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 9.12.2024 

od 18.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu Beroun 
 

 

Přítomni:  

 

Členové komise: Michal Maryška, Ing. Jan Šimko, Jan Bečvář, Mgr. Antonín Marx, Ing., Ing. Viktor 

Burkert, Stanislav Pospíšil, Václav Koudela 

 

 

Hosté: Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

            Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města Beroun  

            

 

Omluveni: Pavel Veselý, Tomáš Peterka 

 

Zapisovatelka: Miroslava Cícerová. 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Antonín Marx 

 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, seznámení s programem jednání a odsouhlasení programu 

2. Vyhodnocení roku 2024 

3. Stanovení plánu na rok 2025 a určení termínu jednání komise v roce 2025 

4. Různé  

5. Závěr  

 

                                                    Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

           

Jednání komise zahájil a dále řídil předseda Michal Maryška. Předseda komise přivítal všechny 

přítomné členy a místostarostu Mgr. Dušana Tomčo, vedoucí odboru školství a volnočasových 

aktivit Mgr. Květuši Slavíkovou. 

 

Předseda komise jmenoval zapisovatelkou Mgr. Květuši Slavíkovou a ověřovatelem zápisu Mgr. 

Antonína Marxe. 

 

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 7 členů a komise je 

usnášeníschopná.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje program jednání v předloženém znění. 

Hlasování: pro 7 proti 0 – zdržel se 0  
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K bodu 2 – Vyhodnocení roku 2024 

 

Komise se sešla na 5 zasedáních, kdy řešila podněty ze strany sportovních klubů, nabídla městu 

možnosti na nová sportoviště, připravovala dotační program na rok 2025 a podílela se na přípravě 

akce Festival sportu, která se uskutečnila 21. a 22. června 2024. 

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace bere na vědomí předložené vyhodnocení roku 2024. 

 

Hlasování: pro – 7 proti 0 – zdržel se 0    

 

K bodu 3 – Stanovení plánu na rok 2025 a určení termínů jednání komise v roce 2025 

 

Předseda komise představil přítomným návrh plánu činnosti komise na rok 2025. K návrhu nebyly 

vzneseny žádné připomínky. 

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje plán činnosti na rok 2025 a doporučuje 

Radě města Beroun schválit plán činnosti komise na rok 2025 v předložené podobě.  

 

Hlasování: pro – 7 proti 0 – zdržel se 0    

 

 

K bodu 4 – Různé 

 

Předseda komise požádal místostarostu Mgr. Dušana Tomčo o informaci ke stavu hřiště na Zdejcině. 

 

Místostarosta informoval o plánovaných krocích. Zmínil, že v roce 2025 bude uzavřena smlouva o 

užívání pro sportovní kluby v Berouně (Český led Union Beroun, Cembrit) na trénování dětí ve 

fotbale. Dále sdělil, že město vyčlenilo v rozpočtu na rok 2025 prostředky na studii proveditelnosti, 

využitelnosti hřiště, projekt a oplocení. 

 

P. Pospíšil upozornil, že hřiště není osvětlené, tedy lze trénovat jen v omezeném čase. Informoval, že 

se kluby dohodli na trénincích současně, každé na polovině hřiště. Sdělil, že město přislíbilo zajistit 

na hřiště 4 fotbalové brány. 

 

P. Marx doporučil, aby se ze hřiště na Zdejcině udělal multifunkční sportovní areál, který v Berouně 

chybí. 

 

Téma uzavřel místostarosta s tím, že vše záleží na schválení rozpočtu na rok 2025 a realizaci 

plánovaných koků. Další postup bude konzultován s komisí v roce 2025. 

 

Předseda komise v dalším bodě informoval o plánované výstavbě sportovního hřiště v Berouně na 

softball s možným multifunkčním využitím.  

 

Na toto téma proběhla podnětná diskuze, v rámci níž se řešilo možnost sejmutí povrchu z hřiště na 

Hlinkách a jeho následné využití pro jiné sporty, výstavba nových sportovních areálů soukromými 

nebo jinými subjekty ve městě, například sportovní hala při Gymnázium J. Barranda, sportoviště při 

ZŠ VIA a sportovní hala na 2. ZŠ a MŠ Preislerova. 
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Po ukončení diskuze k tomuto tématu informoval p. Marx o plánované modernizaci zimního 

stadionu, která by měla proběhnout v průběhu roku 2025. 

 

 

K bodu 5 - Závěr 

 

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Na závěr poděkoval předseda komise všem přítomným za účast a oznámil, že termín příštího jednání 

se uskuteční 10. 2. 2025 od 18 hodin. 

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 19:00 hod. 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Květuše Slavíková 

 

 

Ověřil: Mgr. Antonín Marx 

 

 

Předseda komise: Michal Maryška 


